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Geacht college

In mei 2021 heb ik onderstaande raadsvraag gesteld met de daaropvolgende beantwoording 
(zie bijgaand).

In weerwil van het antwoord is er nog steeds geen bestemmingsplan. Ik vroeg mij af 
wanneer de gemeente begint met handhaving daar wij op andere plaatsen binnen onze 
gemeente wel ferm acteren op overtredingen. Of moet ik inmiddels concluderen, met andere 
dossiers in het vizier, dat het netwerk dat je hebt als overtreder bepaalt of er wel of niet 
gehandhaafd wordt.
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